
  
Enkel fra ̊ga 

 
Till Anna-Lena Danielsson, hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande 
 

 
Livio Umeå har bedrivit sin fertilitetsverksamhet vid Norrlands universitetssjukhus i 

samarbete med de fyra norrlandsregionerna sedan 2002. Vid Hälso-och 

sjukvårdsnämndens sammanträde i maj 2022 lyftes förslaget om att regionen skulle 

ta över verksamheten i egen regi. Vi Kristdemokrater tycker att det är oetiskt slå 

sönder en väl fungerande verksamhet för att starta i egen regi. För oss är kvalitet 

överordnat utförare. Och dessutom är många väldigt nöjda med den vård Livio 

erbjuder. 

Vi Kristdemokrater är glada att Socialdemokraterna tog sitt förnuft till fånga och en 

enig nämnd beslutade att snabbt skrota förslaget om att driva det i egen regi och att 

en ny upphandling skulle genomföras innan årsskiftet istället, men tiden börjar bli 

knapp och inga framsteg har skett. 

 
Det finns ingen information om vad som händer nästa år om vi inte hinner få till ett 

nytt avtal i tid. Fattade beslut ska följas och det är dags att regionen påskyndar 

upphandlingen.  

 
 

Min frag̊a till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena   
Danielsson ar̈:  
 
Är du nöjd med verkställigheten att vi nu nästan 5 månader senare inte fått ut ett 
förfrågningsunderlag? 
 
Är du villig att skynda på processen?                                                                                
 

 
 
 
Betty-Ann Nilsson 
Kristdemokraterna  


